

服務焦點 SERVICE FOCUS 11.12 & 12.12 & 8.1 & 17.1

### 東華三院舉辦德育教學專業發展課程 TWGHs Organised Professional Development Programme in Ethical Pedagogy of Moral Education

東華三院於2024年12月及今年1月舉行合共4次德育教學專業發展課程，讓屬下中小學老師增加對學科德育教學法的認識和專業成長。

TWGHs organised a total of 4 curriculums in December 2024 and January 2025 for teachers of its secondary and primary school teachers, aiming to enhance their knowledge in pedagogical methods for moral education and promote their professional growth.



本院屬校老師分享實踐案例。  
A teacher of TWGHs school shared her clinical experience during the Programme.



服務焦點 SERVICE FOCUS 15.3

### 高效領導影響力：建立高效團隊(二)工作坊 Effective Negotiation Strategy (II) – Workshop on Building Up Effective Teamwork

東華三院教職員聯絡辦公室舉辦工作坊，邀請了頂盛亞洲首席培訓導師馮超惟先生(前排左三)擔任工作坊導師，向25位屬下學校校長分享如何增強團隊合作，提升效能。

Shool Staff Relations Office of TWGHs organised the Workshop. Mr. Fred FUNG (front row, left 3), the lead trainer of Distinctions Asia (Hong Kong) Limited, served as the trainer, shared insights with 25 principals from our schools on how to enhance collaboration and improve effectiveness.

活動消息 LATEST NEWS 7.3

### 廣華醫院周年晚宴2025 Kwong Wah Hospital (KWH) Annual Dinner 2025

東華三院主席暨廣華醫院醫院管治委員會主席邵明慧女士(前排左十二)、董事局成員與行政總監蘇祐安先生(前排右八)，聯同醫院管理局九龍中醫院聯網聯網總監張復熾醫生(前排左十一)、廣華醫院醫院行政總監鄧錦成醫生(前排右十二)、廣華醫院醫院管治委員會委員及其他嘉賓於晚宴聚首一堂，共賀新春。

Ms. TANG Ming Wai, Mandy (front row, left 12), Chairman of TWGHs cum Chairman of Hospital Governing Committee of KWH, Board Members, and Mr. SU Yau On, Albert (front row, right 8), Chief Executive of TWGHs, celebrated the Chinese New Year alongside Dr. Eric CHEUNG (front row, left 11), Cluster Chief Executive of Kowloon Central Cluster of Hospital Authority, Dr. TANG Kam Shing (front row, right 12), Hospital Chief Executive of KWH, Members of the Hospital Governing Committee of KWH, and other guests.



本院主席暨廣華醫院醫院管治委員會主席邵明慧女士肯定及表揚員工們的專業服務精神。  
Ms. TANG Ming Wai, Mandy, the Chairman cum Chairman of Hospital Governing Committee of KWH, acknowledged and commended the staff for their professional dedication.

活動消息 LATEST NEWS 28.2

### 東華醫院周年聯歡晚宴2025 Tung Wah Hospital (TWH) Annual Dinner 2025

東華三院主席暨東華醫院醫院管治委員會主席邵明慧女士(左十)、本院副主席暨東華醫院醫院管治委員會委員曾慶業先生(左九)、董事局成員、行政總監蘇祐安先生(左七)及醫務科主任李愛清女士(右六)，聯同東華醫院醫院行政總監曾巧峰醫生(左六)、東華醫院醫院管治委員會委員及其他嘉賓與醫院員工聚餐，以感謝他們的貢獻及送上新春祝福。

Ms. TANG Ming Wai, Mandy (left 10), Chairman of TWGHs cum Chairman of Hospital Governing Committee of TWH, Mr. TSENG Hing Yip, York (left 9), Vice-Chairman cum Member of Hospital Governing Committee of TWH, Mr. SU Yau On, Albert (left 7), Chief Executive of TWGHs, and Ms. LI Oi Ching, Rita (right 6), Head of Medical Division, along with Dr. TSANG Hau Fung, Flora (left 6), Hospital Chief Executive of TWH, Members of Hospital Governing Committee of TWH, and guests attended the annual dinner with hospital staff. They expressed their gratitude for the staff's contributions, and wished them all the best in the Year of the Snake.



活動消息 LATEST NEWS 19.2

### 東華東院2025年春節聯歡晚宴 Tung Wah Eastern Hospital (TWEH) Spring Dinner 2025

東華三院副主席暨東華東院醫院管治委員會委員曾慶業先生(前排左六)、董事局成員及行政總監蘇祐安先生(前排右一)，聯同醫院管理局港島東醫院聯網聯網總監蘇潔瑩醫生MH(前排右六)、東華東院醫院行政總監劉家獻醫生(前排左五)、東華東院醫院管治委員會委員及嘉賓出席晚宴，與醫院同事同賀新春。

Mr. TSENG Hing Yip, York (front row, left 6), Vice-Chairman of TWGHs cum Member of Hospital Governing Committee of TWEH, Board Members, and Mr. SU Yau On, Albert (front row, right 1), Chief Executive of TWGHs, attended the Dinner. They were joined by Dr. Loletta SO, MH (front row, right 6), Cluster Chief Executive of Hong Kong East Cluster of Hospital Authority, Dr. LAU Ka Hin (front row, left 5), Hospital Chief Executive of TWEH, Members of the Hospital Governing Committee of TWEH, and other guests. Together, they gathered to celebrate the Chinese New Year with hospital colleagues.